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Sent Thur 10 15 2020 2 29 39 PM

Subject RE Amvb grensoverschrijdende interop CoronaMelder

Received

10X2

Thur 10 15 2020 2 29 39 PM

Thanks ik heb de GGD ingeseind Zodra we een voorstel hebben stem ik die graag met ze af10 2e
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Verzonden dinsdag 13 oktober 2020 17 18
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[@PACONSULTING COM
Onderwerp RE Amvb grensoverschrijdende interop CoronaMelder

H m

m

Beste m

Zojuist met het team besproken en er zijn een aantal punten die daaruit zijn gekomen
Stapsgewijze invoering grensoverschrijdend interop is technisch mogelijk
De technische impact is klein zit hoofdzakelijk aan de kant van de GGD portal
Belangrijk is wel dat de GGD en in de grensregio worden geidentificeerd |g|gjjj^|s op de hoogte

Overigens gaf het CIBG al aan dat zij als verwerkingsverantwoordelijke ook de Minister zien gelijk aan de situatie nationaal en

dat de Amvb weinig zou moeten omvatten

Qua proces even het volgende
Er wordt deze week een voorstel technisch gemaakt die ik deze week aan jullie toestuur

Aan jullie de vraag om dit voorstel aan te vullen op juridisch vlak haalbaarheid etc

Dit voorstel wordt ook aangevuld door

Medio voigende week stuur ik het vooislel aaii ^^Jpoor akkoord

Als jullie nog vagen hebben dan hoor ik dat graag

om de zijde van de GGD goed te borgen10 2e

Groet
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Onderwerp RE Amvb grensoverschrijdende interop CoronaMelder

Hier kunnen we zeker wel wat mee Dit laat onverlet dat de amvb in Nederland er wel moet komen

In het besluit staat dat er een verwerkingsverantwoordelijke is in een land niet wie dit is De amvb regelt wie dat is

Natuurlijk gaan we wel kijken hoe we hier zo goed mogelijk gebruik van kunnen maken

Groeten
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Onderwerp RE Amvb grensoverschrijdende interop CoronaMelder

Duidelijk maar dus is regionale implementatie de enige juridisch haalbare uit te werken optie

Wat betreft verwerkingsverantwoordelijke gaat het hier om het aanwijzen van de vv bij het verwerken van infected keys via de

European Federated Gateway Server

Is hier niet al Europese wetgeving op gemaakt zie aangehecht

Groet
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Onderwerp RE Amvb grensoverschrijdende interop CoronaMelder

Toestemming is geen tussenoplossing De grondslag staat nu gewoon in het wv Alleen staar er ook dat bij amvb de

verwerkingsverantwoordelijke wordt aangewezen Dat staat volledig los van toestemming

Van ^^fl@minvws nl
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Onderwerp RE Amvb grensoverschrijdende interop CoronaMelder

10 2eHa en 10 2e10 K2e

Vanmiddag heb ik overleg met de mensen die betrokken zijn in het grensoverschrijdende team Ik wil dan voorstellen dat wij
een aantal opties uitwerken met mogelijkheden om de CoronaMelder bijv regionaal of landelijk op basis van toestemming
grensoverschrijdend te laten werken als tussenoplossing voordat de Amvb is gerealiseerd Technisch is het namelijk mogelijk een

hoop in te regelen

Het voorstel met opties wil ik dan zsm aan jullie voorleggen zodat jullie kunnen bepalen wat politiek gewenst is en juridisch
haalbaar Gaan jullie akkoord

Groet
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Onderwerp RE Amvb grensoverschrijdende interop CoronaMelder

De vv moet bij amvb worden aangewezen de grondslag voIgt al uit de wet
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Onderwerp RE Amvb grensoverschrijdende interop CoronaMelder
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Of praktijktest op basis van toestemming landelijk Of reisverbod tot de AMvB er is ©
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Onderwerp RE Amvb grensoverschrijdende interop CoronaMelder

Ik zie een paar opties
1 Iig in paar regio s vanaf november testen kan dat technisch

2 Geen amvb Zoals Sal mailt kans is niet groot Ik heb voor beoordeling of dat kan iig de dpia s nodig
3 Wei amvb Ik kan aT^k de dpia s heb in twee dagen een amvb met toelichting maken Waar we geen invloed op hebben is

tijd die AP en RvS nemen om te adviseren en dat kan niet tegelijkertijd

10 2e 10 2e @minvws nlVan

Verzonden dinsdag 13 oktober 2020 11 40
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10 2«H| mjjgj@minvws nl

Onderwerp RE Amvb grensoverschrijdende interop CoronaMelder

@minvws nlCC

Dank maar dit kan echt niet zonder overleg Moet politiek besproken want weer uitstel terwijl de ellende groot is

geen enkele vorm van spoedprocedure mogelijk10 2e

Groet
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Onderwerp FW Amvb grensoverschrijdende interop CoronaMelder

IH 10 2e l@minvws nlw

De amvb voor Europese uitwisseling voor CoronaMelder is volgens planning^^^pas eind december half januari klaar Dit is al

happy flow

Ik begreep van|
samenwerking

Dit rijmt niet met elkaar

^^en ik gaan kijken of internationale uitwisseling mogelijk is zonder amvb Wij schatting die kans vooralsnog in als uitermate

gering

dat de minister in de Eerste Kamer heeft toegezegd in november aan te sluiten bij internationale1Q 2e

Mede op verzoek van^^^stel ik je hiervan alvast op de hoogte Zodra meer inhoudelijke informatie beschikbaar is geef ikje een

update

Vriendelijke groeten
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Onderwerp RE Amvb grensoverschrijdende interop CoronaMelder
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Als iedereen meewerkt oa AP en Raad van State zou eind december half januari wellicht kunnen lukken
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Ik zal zo snei mogelijk gaan schrijven Daarvoor heb ik iig de Europese en de Nederlandse dpia nodig

Groet

Van ^^@minvws nl
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Onderwerp RE Amvb grensoverschrijdende interop CoronaMelder

10 2e 10 2e 10 2e 10 2sj@minvws nl l@minvws nl

Ik zou graag willen informeren of er vanuit jullie zijde al meer te zeggen is over de planning van het Amvb voor interoperabiliteit
CoronaMelder

Vanmiddag om 16 00 uur heb ik een overleg met a lie mensen die zich hiermee bezighouden en zou graag willen terugkoppelen
over de planning

Alvast dank

Groet
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Onderwerp RE Amvb grensoverschrijdende interop CoronaMelder
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Ik kom hier maandag op terug j^^Jik neem dan natuurlijk eerst contact met jou op

Van ^fl@minvws nl
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Onderwerp Amvb grensoverschrijdende interop CoronaMelder
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Beste 10 2e 10 2een

Ik heb begrepen dat om grensoverschrijdende interop van de CoronaMelder teregelen er slechts een Amvb nodig is

Hebbenjullie enig idee wat betreft de planning voor deze Amvb Ik weet dat ^^Hnog bezig is met de DPIA

De reden waarom ik dit vraag is omdat ik namelijk een planning moet maken wat betreft de aanvraag aan de Europese
Commissie eHealtli Netwerk voor Nederland om aan te sliuten op de EFGS Ik wil die aanvraag namelijk stroomlijnen
met de planning van de Amvb

Ik hoor graag van jullie Alvast bedankt

Groet
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